

錦田公立蒙養學校通函 No : 027 /2020

20-21 年度一至五年級進展性評估及六年級第一次考試

敬啟者：

本年度一至五年級進展性評估及六年級第一次考試訂於 2020 年 11 月 2 日(星期一)至 11 月 5 日(星期四)舉行。隨函附進展性評估及考試時間表，敬祈督促 貴子弟勤加溫習為荷。

此致

貴家長

- 備註：
1. 根據平等機會原則，會考慮為有特殊需要的學生提供特別的考試安排。五、六年級學生，必須經相關評估機構或專業認可人士建議，方能獲得特別考試安排。
 2. 是次為六年級呈分試。
 3. 是次為一年至五年級進展性評估，成績不計算入全年總分。
 4. 如學生考試作弊，該科成績即作零分，不得補考，並記過懲處。
 5. 缺席考試之學生，如有合理原因(病假須有醫生證明，事假須有家長信)，由校方酌情補考，但必須在該科考試後三天內補考，逾期只作「缺考」，該次考試及全期考試不排名次。
 6. 輔導班、課後補習班及各項活動班於考試期內停課。
 7. 一至五年級依平日時間表上課，六年級考試期間放學時間為下午 12:30，學生不會在校用膳。
 8. 為使學生有足夠時間溫習，考試期間六年級老師不會給予功課。



校長劉強謹啟

二零二零年十月五日

20-21 年度六年級第一次考試時間表

日期 時間	11月2日 (星期一)	11月3日 (星期二)	11月4日 (星期三)	11月5日 (星期四)
8:00-8:30am	班主任課	班主任課	班主任課	班主任課
8:30-9:40am	中 讀	英 讀	數 學	常 識
9:40-10:00am	小 息			
10:00-11:10am	中聆 中默	英默	中作	英聆 英說
11:10-11:20am	小 息			
11:20am- 12:30pm	說話評估	音樂	普通話	說話評估

*中說、英說、體育、視覺藝術及普通話說話提早在試前考核

20-21 年度一至五年級進展性評估時間表

日期 時間	11月2日 (星期一)	11月3日 (星期二)	11月4日 (星期三)	11月5日 (星期四)
隨堂進行	中 文	英 文	數 學	常 識

*如有任何查詢，請致電 2476 2414 與班主任或李玉鳳主任聯絡。

*請於 10 月 7 日(星期三)或以前將回條交班主任。

----- ✂ ----- 回 條 ----- ✂ -----



(通函 No : 027/2020)

敬覆者：

本人已知悉有關 20-21 年度一至五年級進展性評估及六年級第一次考試函事宜。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ ()班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

日 期：2020 年 10 月 日

註：請於 10 月 7 日(星期三)或以前將回條交班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School
Notice (No : 027/2020)

5.10.2019

The Formative Assessment (P1-5) and The First Examination (P6)

Dear Parents/Guardians,

P.1 to P.5 Formative Assessment and P.6 First Exam is scheduled from 2nd November 2020 (Monday) to 5th November 2020 (Thursday). Please read the details of the attached timetable and make sure that your child revise and study diligently for it. Please also note following:

1. In accordance with the principle of equal opportunity, special examination arrangements are provided for pupils with special educational needs. P.5 and P.6 students with special educational needs are required to provide official document(s) made by the relevant assessment agency if they wish to have this special examination arrangements as their exam marks will affect their Secondary School Places Allocation.
2. P.6 examination results are to be submitted to the Education Bureau for Secondary School Places Allocation.
3. This is P.1 to P.5 Formative Assessment and the marks are not counted in the total score of their report cards.
4. Zero marks will be given to pupils who cheat in the exam. No second attempt for the exam will be arranged. The misconduct will be recorded in the report card with negative conduct marks.
5. If pupils who are absent from the exam and have a good reason (i.e. sick leave with doctor's letter or special personal reason with parent's letter), at the school's discretion, pupils can take the make-up exam within three days after the actual exam date. He/She will be considered as absent in the exam if exceeding the three-day requirement. Overdue is treated as "absent". That exam and the full exam are not ranked.
6. Remedial classes, after-school classes and extra-curricular activities are suspended during the exam period.
7. P.1 to P.5 pupils will follow the usual timetable. P.6 pupils will leave school at **12:30 p.m.** during exam time. There will be **no** afternoon lessons or school lunch.
8. In order to let pupils have enough time to study, P.6 teachers will not give out any homework during the exam period.

Yours sincerely,



Mr. Lau Keung
Principal

The 1st School Examination Timetable 2020-2021 (P6)

Examination Timetable

Date Time	2 nd November (Monday)	3 rd November (Tuesday)	4 th November (Wednesday)	5 th November (Thursday)
8:00-8:30am	Class Teacher Lesson	Class Teacher Lesson	Class Teacher Lesson	Class Teacher Lesson
8:30-9:40am	Chinese(Language)	English (Language)	Mathematics	General Studies
9:40-10:00am	Recess			
10:00-11:10am	Chinese (Listening) (Dictation)	English (Dictation)	Chinese (Writing)	English (Listening) (speaking)
11:10-11:20am	Recess			
11:20am-12:30pm	Speaking	Music	Putonghua	Speaking

* The speaking examination of Chinese Language, English Language and Putonghua, P.E. and Art will be held one or two weeks prior to the schedule examination stated as above.

The Formative Assessment Timetable 2020-2021 (P1-5)

Examination Timetable

Date Time	2 nd November (Monday)	3 rd November (Tuesday)	4 th November (Wednesday)	5 th November (Thursday)
Complete it in class	Chinese(Language)	English (Language)	Mathematics	General Studies

* If you have any enquiries, please contact the class teacher or Ms Li Yuk Fung at 2476 2414.

* Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 7th October 2020 (Wednesday).

----- ✂ ----- . Reply Slip ----- ✂ -----



(Notice No : 027/2020)

Dear Principal,

I have read through and understand the details of the Formative Assessment (P1-5) and the First Examination (P6).

Student's name : _____ () Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Date : 2020 (Y) 10 (M) _____ (D)

* Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 7th October 2020 (Wednesday).

錦田公立蒙養學校

KAM TIN MUNG YEUNG PUBLIC SCHOOL

20-21 年度一至五年級進展性評估及六年級第一次考試範圍

Range of the Formative Assessment (P1-5) the First Examination (P6)

(一) 六年級中文及英文默書範圍請閱默書範圍紙。

Please refer to Chinese and English dictation syllabus sheets (P6)

(二) 各科進展性評估及考試範圍

The Formative Assessment syllabus(P1-5) and 1st Exam syllabus(P6) of the following subjects:

級別 Class	中文科 Chinese	英文科 English	數學科 Mathematics	常識科 General Studies	普通話 Putonghua	音樂 Music
一年級 P1	一上一冊 單元一至三 寫工(一)至(三)	LEL BK 1A(Ch.1-2) GP (P.1-8) Previous knowledge	1 上 A 冊 (第 1-9 課)	第一冊 (第 1-5 課)		
二年級 P2	二上一冊 單元一至二 寫工(一)	LEL BK 2A(Ch.1-2) GP (P.1-8) PLP-RW: The Magic Science Museum Previous knowledge	2 上 A 冊 (第 1-7 課) 已有知識	第一冊 (第 1-4 課)		
三年級 P3	三上一冊 單元一至三 寫工(一)	LEL BK 3A(Ch.1-2) GP (P.1-8) PLP-RW : Mouse to Mouse Previous knowledge	3 上 A 冊 (第 1-7 課) 已有知識	第一冊 (第 1-4 課) 第二冊 (第 1-2 課)		
四年級 P4	四上一冊 單元一至四 寫工(一)	LEL BK 4A(Ch.1-2) GP (P.1-8) Previous knowledge	4 上 A 冊 (第 1-7 課) 已有知識	第一冊 (第 1-4 課) 第三冊 (第 1-3 課)		
五年級 P5	五上一冊 單元一至三 寫工(一)	LEL BK 5A (Ch.1-2) GP (P.1-8) Previous knowledge	5 上 A 冊 (第 1-8 課) 已有知識	第一冊 (第 1-4 課) 第三冊 (第 1-2 課)		
六年級 P6	六上一冊 單元一至三 寫工(一)至(三) 實用文: 便條 成語單元一	LEL BK 6A(Ch.1-2) GP (P.1-8) Previous knowledge	5 下 B 冊 (第 11-19 課) 6 上 A 冊 (第 1-6 課) 已有知識	第一冊 (第 1-5 課) 第二冊 (第 1-2 課) 中華常識: 中國高速鐵路	六上 第 1-3 課	六上 單元一、二 及已有知識